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Abstract (en)
The movable floor cleaning machine has a rotary-driven, essentially disc-shaped operating tool (1), in particular a cleaning brush, which is attached
detachably to a tool holder (14) which is coupled to the shaft (20) of the drive motor (19). An arresting element (30) is provided, which is movable
between a release position and an arresting position, and which, in the arresting position, comes into engagement with a stop on the tool holder,
thus preventing rotation of the tool holder, and, in the release position, is not in engagement with the tool holder. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine fahrbare Bodenreinigungsmaschine mit einem drehend angetriebenen, im wesentlichen scheibenförmigen Arbeitswerkzeug (1), insbesondere
einer Reinigungsbürste, das lösbar an einem mit der Welle (20) des Antriebsmotors (19) gekoppelten Werkzeughalter (14) befestigt ist, weist
ein zwischen einer Freigabestellung und einer Arretierstellung bewegbares Arretierelement (30) auf, das in der Arretierstellung eine Verdrehung
des Werkzeughalters verhindernd in Eingriff mit einem Anschlag am Werkzeughalter kommt und in der Freigabestellung außer Eingriff mit dem
Werkzeughalter steht.
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